
Els pares de Vilob� decideixen per majoria seguir amb el

menjador escolar alternatiu

El mantindran f ins dimecres que ve a l'espera dels resultats de les noves

reunions amb Consell i Ensenyament

Els pares i mares van debatre els propers passos a

fer ahir a la nit en una assemblea a Can Roscada.

VILOBê D'ONYAR | E.BATLLE

La sala de Can Roscada de Vilob� d'Onyar va estar plena de gom a

gom per decidir el futur del menjador escolar de molts nens i nenes

de l'escola Josep Ma?drenys. Els pares i mares es van reunir en

l'assemblea convocada per l'Associaci� de Mares i Pares

d'Alumnes (Ampa), i que era clau per decidir qu� els depara en els

propers dies, despr�s que dimecres de la reuni� amb els

representants del Consell comarcal i del Depar tament

d'Ensenyament no en sorg�s cap acord que decanti la balan�a cap

a la possible gesti� del menjador escolar per par t de l'empresa escollida pels pares.

La reuni� d'ahir va ser tensa i va haver-hi debat entre alguns pares i la junta de l'Ampa, per�, f inalment, la votaci�

a m� al�ada va ser ben clara: es mantindr� el servei de menjador alternatiu f ins dimecres de la setmana vinent,

data que va marcar el Depar tament d'Esneyament per acabar amb el conf licte del menjador. La proposta votada

es va aprovar per 65 vots a favor, dos en contra i un en blanc, i aquesta tamb� introdu�a que els pares es

mostren totalment ober ts a la negociaci� amb el Consell Comarcal. Tot i aix�, tamb� van decidir que en una

reuni� que tindran avui amb responsables d'Ensenyament tornaran a reclamar la gesti� del servei de menjador

per a l'empresa que van escollir ells. Durant les m�s de dues hores de reuni� van sorgir diferents propostes de

futur que s'analitzaran en una propera trobada la semana vinent.

Cal recordar que des del dia 12 de setembre, cap a un centenar de nens i nenes est� dinant en un espai

alternatiu fora de l'escola, ja que l'empresa que van escollir la majoria de fam�lies per por tar els �pats no pot

entrar al recinte.

El motiu �s que hi ha l'escollida pel Consell Comarcal, Scolarest i aquesta �s l'�nica, segons mantenen tant des

de l'ens comarcal, que pot donar el servei. Tot i aix�, dimecres es va celebrar una reuni� a tres bandes i malgrat

no haver-hi un acord es va aprovar crear una comissi� on treballaran plegats per millorar els aspectes que

consideren que cal canviar del servei de menjador. Amb tot, per�, el Depar tament d'Esenyament va posar un

termini d'una setmana per trobar un acord entre ambdues par ts.
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